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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro sport ze dne 20.10. 2021  

 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti č. 135 v budově Nové radnice Magistrátu hl. města 

Prahy na Mariánském náměstí. 

 

Přítomní členové: Ing. Ladislav Kos, PhDr. Karel Höfer, Jaroslav Verner, Miroslav Tutter, 

MBA (příchod 16:45), Ing. Ondřej Martan (odchod 18:01), Stanislav Nekolný, MBA 

 

 

Trvale přizvaný člen s hlasem poradním: Ing. Jaroslav Chvalný  

 

 

Nepřítomní členové: Mgr. Martin Šetelík, Jiří Ježek, Bc. Vojtěch Pavlík 

 

 

Hosté: Msc. Barbora Stárková, Bc. Zdeněk Hübner, Ing. Ivo Kaderka, Csc. (Český tenisový 

svaz) 

 

Tajemnice: Helena Barkmanová 

 

 

Jednání bylo zahájeno v 16:35 hod. panem předsedou Ing. Ladislav Kosem, který přivítal 

všechny přítomné a konstatoval, že Komise Rady hl. města Prahy je usnášeníschopná. V úvodu 

jednání nechal pan předseda hlasovat o odsouhlasení zápisu z jednání Komise Rady hl. města 

Prahy pro sport ze dne 23.9.2021. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Zápis z jednání Komise Rady hl. města pro sport ze dne 23.9.2021 byl schválen. 

 

 

Pan předseda Kos navrhnul, aby ověřovatelem zápisu z dnešního jednání se stal pan Jaroslav 

Verner a nechal o tomto návrhu hlasovat. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Ověřením zápisu ze dne 20.10 .2021 byl pověřen pan Jaroslav Verner. 

 

 

Dále bylo přistoupeno k hlasování o programu dnešního jednání v následující podobě: 1.) 

prezentace Českého tenisového svazu v souvislosti s žádostí o mimořádnou individuální dotaci 

(pan I. Kaderka), 2.) žádosti o mimořádné individuální dotace (doplnění žádosti AVE-
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KONTAKT, s.r.o. na Mistrovství Evropy družstev seniorů v šachu + nová žádost od Deserve 

Honour 48 z.s.), 3.) harmonogram dotačního řízení v oblasti sportu pro rok 2022 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Program jednání v navržené podobě byl schválen.  

 

 

Bylo přistoupeno k prvnímu bodu jednání – přednášce pana I. Kaderky z Českého tenisového 

svazu, který přišel odprezentovat již podanou žádost o mimořádnou individuální dotaci. Český 

tenisový svaz požádal hl. město Prahu o mimořádnou individuální dotaci v září 2021. Žádost 

se týká světového finále Mistrovství světa družstev žen, které se uskuteční pod názvem Billie 

Jean King Cup (dříve Fed Cup). Český tenisový svaz žádá o částku ve výši 10 milionů Kč. 

Komise požádala, vzhledem k výši částky, o odprezentování žádosti.  

 

S možností pořádat tuto akci se na Český tenisový svaz obrátila Mezinárodní tenisová federace, 

mimo jiné na základě českých úspěchů a zkušeností. Česká republika zvítězila ve Fed Cupu 

celkem 6x za posledních 8 let. Světového finále Billie Jean King Cupu se v roce 2021 bude 

účastnit 12 nejlepších týmů z celého světa. Akce se uskuteční v O2 aréně a v O2 universum.  

 

Po ukončení přednášky kladli členové komise panu Kaderkovi dotazy týkající se rozpočtu a 

případné propagace HMP. V současné chvíli mám ČTS již schváleno v rámci svého rozpočtu 

65 mil. Kč. Jedná se o akci velkého rozsahu i významu s velkým přesahem, avšak je zřejmé, že 

situaci ztěžuje nevyzpytatelný vývoj pandemie koronaviru a případná vládní opatření s tím 

spojená. 

 

Bylo přistoupeno k hlasování o podpoře této mimořádní individuální dotace v následujícím 

znění: Komise Rady hl. města Prahy pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy podpořit žádost 

Českého tenisového o mimořádnou individuální dotaci na akci Billie Jean King Cup 2021 

v požadované výši. Tuto akci s mezinárodním přesahem považuje Komise Rady hl. města 

Prahy za významnou pro Prahu nejen v oblasti sportu, ale i v oblasti cestovního ruchu i kultury. 

 

 

 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy podpořit 

žádost Českého tenisového o mimořádnou individuální dotaci na akci Billie Jean King Cup 

2021 v požadované výši. Tuto akci s mezinárodním přesahem považuje Komise Rady hl. města 

Prahy za významnou pro Prahu nejen v oblasti sportu, ale i v oblasti cestovního ruchu i kultury. 

 

 

 

Bylo přistoupeno k druhému bodu jednání. Komise se zabývala žádostí AVE kontakt s.r.o., 

kterou si vyžádala na základě jednání komise ze dne 23. září 2021 doplnit. Společnost žádala o 

300 000 Kč na Mistroství Evropy družstev seniorů v šachu 50 + a 65 +. Členům komise byl 

nyní předložen dopis od žadatele, ve kterém bylo odůvodněno, z jakého důvodu nebylo možné 

žádat o dotaci v rámci řádného grantového řízení. Členové komise rozhodli o výši navrhované 
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částky v závislosti na kritériích hodnocení výzvy č. 4, kam by tento projekt v rámci řádného 

dotačního řízení spadal. 

 

 

 

Členové komise hlasovali o návrhu usnesení ve znění: Komise Rady hl. města Prahy pro sport 

doporučuje vyhovět žádosti AVE kontakt s.r.o. ve výši 120 000 Kč. 

 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 
 

Usnesení: Komise Rady hl. města Prahy pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy přispět 

společnosti AVE kontakt s.r.o. nižší částkou ve výši 120 000 Kč. 

 

 

Jednání se přesunulo k nově podané žádosti o mimořádnou individuální dotaci od sportovního 

centra Deserve Honour 48 z.s. Ohledně žádosti proběhla mezi členy diskuze, v rámci které se 

došlo k závěru, že v současné chvíli je v rámci hl. města Prahy mnoho subjektů, kterým na 

základě lockdownu způsobenému pandemií COVID-19 vznikl dluh na energiích atp. a 

s největší pravděpodobností obdobných žádostí bude přibývat. Proto by nebylo systematické 

přispívat této žádosti v rámci žádosti o mimořádnou individuální dotaci. 

 

Komise Rady hl. města pro sport doporučuje Radě hl. města Prahy nevyhovět žádosti o 

mimořádnou individuální dotaci ve věci příspěvku na provoz sportovního centra Deserve 

Honour 48 z.s 

 

 

Hlasování: 6 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 

 

Usnesení: Komise Rady hl. města pro sport nedoporučuje Radě hl. města Prahy vyhovět žádosti 

o mimořádnou individuální dotaci na provoz sportovního centra Deserve Honour 48 z.s. 

 

 

Komise se přesunula k třetímu bodu jednání, a to k harmonogramu dotačního řízení v oblasti 

sportu pro rok 2022. Slova se ujal pan Hübner. Jedná se o harmonogram podobný tomu 

předchozímu, co se změn týče – je snaha celý harmonogram zkrátit o jeden měsíc. Dne 12. října 

proběhl seminář pro žadatele, který čítal velkou účast. V současné chvíli, od 1. do 31. října 

probíhá přijímání žádostí o dotace. Do konce listopadu by mělo dojít ke zpracování přijatých 

žádostí (kontrola formálních náležitostí). Do konce kalendářního roku by mělo dojít 

k obsahovému hodnocení žádostí Odborem školství, mládeže a tělovýchovy. V průběhu ledna 

roku 2022 by došlé žádosti měla projednat Komise Rady hl. města Prahy pro sport. Do 15. 

února by mělo dojít k přípravě a připomínkování tisku, který půjde na jednání Rady. Koncem 

února by tisk měla Rada schválit a na jednání Zastupitelstva by měl jít do 31. března 2022. 

 

Komise Rady hl. města Prahy pro sport bere na vědomí harmonogram grantového řízení 

v oblasti sportu pro rok 2022. 

 

 

Hlasování: 5 pro – 0 proti – 0 se zdržel – 0 nehlasoval 
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Usnesení: Komise Rady hl. města pro sport vzala na vědomí Harmonogram grantového řízení 

v oblasti sportu pro rok 2022. 

 

 

 

 

 

Jednání Komise Rady hl. města pro sport bylo ukončeno v 18:06 hod. Přílohou zápisu je 

Harmonogram grantového řízení v oblasti sportu pro rok 2022. Další jednání komise proběhne 

pravděpodobně v průběhu listopadu. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

________________ 

   

Ing. Ladislav Kos 

předseda komise 

________________ 

   

Jaroslav Verner 

ověřovatel zápisu 

 

________________ 

 

Helena Barkmanová  

tajemnice komise 

 

 


